
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 11.11.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie XIII/2021 
6. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku obecného úradu obce 

Bystrička 
7. Prerokovanie nájmu parcely KN C 136/4 o výmere 8m², KN C 137/2 o výmere 66m², 

pánovi Ivanovi Chovančákovi 
8. Žiadosť JUDr. Kanabu o vysporiadanie miestnej komunikácie 
9. ÚP obce Bystrička Dodatok č.4 prerokovanie 
10.  Návrh rozpočtu na rok 2022 
11. Došlá korešpondencia, rôzne 
12. Diskusia 
13.  Záver  

 

 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing.Korbeľ , Ing. Malko a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matuľa  
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie.  
 



5. Rozpočtové opatrenie XIII/2021 
Starostka – materiály dostali (príloha č.2 ) 
Ing. Tureková  - opatrenie sa dáva na vedomie, je to v kompetencii starostky ide len o presuny 
v kapitolách. 
  
6. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku obecného úradu obce Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č.3). Jedná sa o starý vysávač, ktorého oprava by stála viac ako 
nákup nového. 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7.Prerokovanie nájmu parcely KN C 136/4 o výmere 8m², KN C 137/2 o výmere 66m², pánovi   
    Ivanovi Chovančákovi 
Starostka – materiály dostali (príloha č.4 ). Zámer bol vyvesený. 
Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Návrh  JUDr. Kanabu o vysporiadanie miestnej komunikácie 
Starostka – materiály dostali (príloha č.5 ). Otvára diskusiu: 

Ing. Tureková – našla zákon č. 66/2009 Z.z., ktorý by sa dal použiť na to, aby sa táto cesta 
nemusela vysporiadať. Zákon pojednáva o stavbách ktoré je vlastník povinný strpieť výkon 
práva zodpovedajúcemu vecnému bremenu. V tomto prípade ide o cestu ktorá bola 
vybudovaná pred rokom 2009 vo verejnom záujme.  
Ing. Malko – treba tento zákon využiť a žiadosť zamietnuť. 
Starostka – už minulý rok sa to začalo riešiť – vysporiadanie ciest a nastal problém, že stačí ak 
jeden majiteľ nesúhlasí a všetko padá. Keby sa začalo všetkých vyplácať sumou na ktorú máme 
odhad celkové náklady  by sa vyšplhali na  80 000 € ktoré teraz nemáme. Nevieme akú 
predstavu má p. Kanaba o sume . 
Hlasovanie na zamietnutie návrhu : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 1 ( Ing. Malko ) 
 

9. ÚP obce Bystrička Dodatok č.4 prerokovanie 
Starostka – v materiáloch zistila, že sú tam podmienky ktoré neumožňujú momentálne stavať rekreačné 
objekty a majiteľ pozemku, ktorý si financoval dodatok sám pre to, aby mohol stavať  nie je s tým 
oboznámený  navrhuje preklad tohto bodu na budúce zastupiteľstvo. 
Jednohlasne schválené. 

  
10. Návrh rozpočtu na rok 2022 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 6 ), vyvesí sa na 15 dníi. 
Otvára diskusiu: 
Jednohlasne schválené bez diskusie 

 
11. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
Poslanci dostali stanovisko hlavnej kontrolórky k existujúcim stojiskám na odpad v obci 
Bystrička ( príloha č. 7) . Otvára k tejto téme diskusiu: 
Ing. Košút – koľký ľudia dostali pokuty ? 



Starostka  - myslí si, že ako sa tam dali kamery je situácia na stojiskách celkom dobrá nie je za 
to, aby sa vytvorilo nejaké centrálne stojisko kde by bol ten problém ten  istý a ešte by 
kontajnery pre záhradkárov boli nedostupnejšie. 
Ing. Tureková – nikde nie je stanovené aká vzdialenosť je daná pre umiestnenie kontajnera pre 
chatárov a záhradkárov od ich nehnuteľnosti. Aj tak každý chodí autom. Ide hlavne o kontajnery 
na komunál a bio. Na pôvodných stanoviskách by ostali kontajnery na plasty, sklo a papier. Myslí 
si, že pri dvíhajúcich sa nákladoch nezvládneme stále čistiť neporiadok okolo kontajnerov a ich 
vyvážať. Navrhuje množstevný zber na budúci rok sa to nestihne, ale pripraviť na rok 2023. 
Ing. Malko – on už dávnejšie navrhoval, aby sa v obci zaviedol množstevný zber, aby si každý 
zaplatil za odpad ktorý vyprodukuje. 
Starostka – má strach, aby potom v rámci ušetrenia ľudia nevytvárali čierne skládky, ktoré by 
obec musela likvidovať. 
 
  - žiadosť Juraja Maršalu ( príloha č. 8 ) o  nájom obecného pozemku, aby sa mohol dostať na 
svoj pozemok. Zámer schválený. 
 
- vzhľadom k stromom, ktoré nám zasahujú do elektrického vedenia a vyhadzujú verejné 
osvetlenie oslovila SSD o orezanie ( príloha č. 9 ). Ich odpoveď bola v takom zmysle, že si to 
máme zabezpečiť sami alebo dať objednávku a samozrejme túto službu zaplatiť. Niektoré 
stromy sú na súkromných pozemok tam vyzveme majiteľov nech si stromy orežú. Čo sa týka 
stromov pri ceste poslanec Ing. Korbeľ sa prihlásil, že to zabezpečí. 
 
- žiadosť SSD o zakreslenie využitia podperných bodov. Treba do ich dokumentácie zakresliť kde 
sa nachádzajú na ich stĺpoch lampy, rozhlas, rozvodné skrine a radar. Chcú to upresniť kvôli 
nájomne zmluve čo máme  s nimi na podporné body. 
Na starosť to dostal Ing. Malko a ostatní poslanci mu budú nápomocní. 
 
- Mikuláš by mohol byť vzhľadom k pandemickej situácii taký, že by hasiči rozdali balíčky deťom. 
Presúvali by sa po uliciach obce v hasičskom aute a deťom by rozdávali balíčky, ktoré obec 
pripraví. 
Navrhuje sumu 500 € na balíčky. 
Jednohlasne schválené 
 
- vyhodnotenie kontroly odpadu . 80 % domácností dali vyhlásenie, že kompostujú kuchynský 
odpad a na základe toho majú zľavu na odpade. Ale kontrola nám ukázala, že v odpade sa 
nachádza stále veľa kuchynského odpadu ako aj plastov, skla a ďalších komodít, ktoré sa dajú 
vytriediť. 
Diskusia: 
Ing. Korbeľ – koľko stálo toto vyhodnotenie ? A bude aj nejaký postih ? Jemu sa zdá, že bolo 
narušené súkromie  ako aj porušená mlčanlivosť.  
Starostka – celé vyhodnotenie stálo 460 €, zatiaľ sa robili len pohovory s domácnosťami neboli 
finančné postihy. Všetci čo boli pri kontrole majú podpísanú mlčanlivosť a niekto mimo obce by 
nám túto nepríjemnú činnosť zadarmo nerobil. 
 
 
 
 



22. Diskusia 
Ing. Košút – bolo by vhodné umiestniť značku pozor deti , čo preto urobiť ? 
Starostka  v prvom rade by mali rodičia dohliadať na deti. Musel by sa osloviť dopravný 
inžinier  
p. Lučanský – čo je so 70 pod Bystričkou 
starostka – musí sa na to opýtať, ale túto podmienku v uznesení nemáme 
Ing. Tureková – upozornila, že podľa novely zákona už môže obec vyberať a pokutovať 
občanov ktorí stoja so svojimi vozidlami na MK 
p. Lučanský dať do rozpočtu zapieskovanie ihriska 
 
p. Tydláčková  žiada poslancov, aby sa za vyjadrili čo s posunom pozemkov pod Hrádkom 
(príloha č. 10 ).  
Kontrolórka situácia je veľmi zložitá je zvolané jednanie všetkých dotknutých  tam sa dohodne 
čo s tým. 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 11.11.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
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Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 



...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


